



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

COVID-19 Update

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

As we continue our outbreak testing, we have identified three additional positive staff members. All have been excluded from work for a minimum of 5 days. At this point, we have not identified any additional positive residents. The one resident that did test positive last week remains isolated from others and continues to be asymptomatic.

With the addition of the three additional positive staff members, all three floors in the building have had at least one positive staff member, and quarantines are in effect for the first-floor south courtyard, and on the second floor from rooms 201-222. The quarantine for residents on the third floor has been lifted as of today. Visitation continues to be allowed throughout the building, but all visitors should understand the inherent risks of visiting during these difficult times.

We will continue to follow our outbreak testing protocols, as well as our infection control procedures, and will provide updates as soon as they are warranted.

Please let Li Chen, or I know if you have any questions, and thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,

William J. Graves

COVID-19更新

親愛的中華頤養院的家人和朋友：

隨著我們繼續進行疫情檢測，我們又確認了三名陽性的工作人員。所有人都被排除在工作崗位上至少 5 天。目前，我們還沒有發現任何其他的陽性居民。上週檢測呈陽性的一名院民仍然與其他人隔離，並且繼續無症狀。

隨著另外三名陽性工作人員的加入，大樓的三層樓每層都至少有一名陽性工作人員，一樓南邊庭院和二樓的201-222 房間正在進行隔離。從今天起，三樓院民的隔離已解除。整個建築內繼續允許探訪，但所有探訪者都應了解在這個時期探訪的固有風險。

我們將繼續遵循我們的爆發測試計劃以及我們的感染控制程序，並會在需要時盡快提供更新。

有什麼問題請讓陳力，或者我知道，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席执行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)
[to mail a check](#)



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org





If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please [\(Unsubscribing is not supported in previews\)](#).